
 

Vragen VVD 31 januari 2023 

Datum  1 februari 2023 

Fractie VVD 

Onderwerp Woningbouw Haaften 

 
 
De heer Ophoff heeft ingesproken op onze raadsvergadering 31-01-23. 

 

Vraag 1 

Hier heeft hij de problematiek aangegeven, dat blijkbaar de woningbouw Haaften Noord volledig 

stagneert en niet wordt opgepakt. 

Klopt dit? 

Zo ja, waarom niet? 

 

Vraag 2 

We hebben grote woningnood in Nederland en in de kernen ligt, op de Plantage na, de woningbouw 

behoorlijk stil. Zo ook in Haaften. 

Is het plan Haaften Noord al zover voorbereid als indiener aangeeft dat u weet? 

Zo ja, kan dit plan dan voortvarend en met voorrang worden opgepakt? 

Zo nee waarom niet 

 

Vraag 3 

Gemeente legt focus op grote plannen, zie de Plantage.  

Bij onze fractie is bekend dat Centrumplan Haaften voorkeur heeft, maar Haaften Noord zou op de 

prioriteringslijst komen. Deze lijst is er nog niet. Maar de intentie is duidelijk. 

Is er een mogelijkheid tot een tweesporen plan? Haaften Noord en het Centrumplan? 

Zo ja, wanneer kunnen we hier dan informatie over ontvangen over een tijdspad waarin wordt 

aangegeven hoe dit plan op zijn snelst kan worden gerealiseerd.? 

Zo nee waarom niet? 

 

Vraag 4 

In geval er geen twee sporenbeleid mogelijk is voor beide plannen, is het dan niet sneller om Haaften 

Noord te kiezen? 

Zo nee, waarom niet en wanneer kan het Centrum plan dan op zijn snelst gerealiseerd worden? 

Hoeveel sneller dan Haaften Noord is het Centrum plan dan gerealiseerd. 
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